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CHP İzmir Milletvekili Kamil Okyay Sındır, Torbalı’da Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığı’nca yapımına izin verilen tehlikeli atık tesisini Meclis gündemine taşımıştı. İzmir 

Valiliği'nden konuya ilişkin açıklama yapıldı. 

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İzmir Milletvekili Kamil Okyay Sındır, TBMM Başkanlığına 

sunduğu önergeyle; Torbalı’da özel bir firmaya ait yıllık 60 bin ton kapasiteli tehlikeli atık tesisi 

için İzmir Valiliği’nce ÇED Raporu gerekli değildir kararının hangi gerekçeyle alındığını ve 

fabrikanın kurulacağı alanın tarım ve sanayi alanı olarak geçmesine rağmen verilen izni Çevre, 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum’a sormuştu. 

Kurum’u temsil ettiği 

makamın gereğini 

yapmaya davet eden 

Sındır, “böylesi bir 

tesisin, toprağa, havaya 

ve sularımıza vereceği 

tahribatı gelecek 

kuşaklara anlatamazsınız. 

Bölgenin tarımsal üretim 

potansiyelini göz ardı 

ederek, üretime vereceği 

zararı hesaba katmadan 

aldığınız bu kararın 

altından 

kalkamazsınız.bugün 
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sağlıklı, yaşanabilir ve sürdürülebilir çevre - doğa anlayışının göz ardı edilmesinin maalesef 

ülkece acı sonuçlarını yaşıyoruz. 20 yıldır AKP iktidarına çevremizi, doğamızı korumanın 

önemini anlatmaktan dilimizde tüy bitti. Doğaya sadece rant gözlüğü ile bakan, doğayı plansız 

ve aşırı bir şekilde kullanarak kirleten bu zihniyet bugün çevre sorunlarının en büyük 

sorumlusudur. " ifadelerini kullanmıştı. 

VALİLİKTEN AÇIKLAMA YAPILDI 

İzmir Valiliği, TBMM 

gündemine taşınan 

tehlikeli atık tesisi 

hakkında bir açıklama 

yayımladı. Valilikten 

yapılan açıklamada şu 

ifadeler kullanıldı: 

"İlimiz Torbalı ilçesi, 

Kazım Karabekir 

Mahallesi’nde 

yapılması planlanan 

“Atık Ara Depolama 

Tesisi” için “ÇED 

(Çevresel Etki 

Değerlendirmesi) Gerekli Değildir” kararı verilmesi hakkında çıkan haberler üzerine aşağıdaki 

açıklamanın yapılmasına gerek görülmüştür. 

Anılan mahallede, Prorec Recyclıng Enerji Atık Yönetimi LTD. ŞTİ. tarafından, yılda 60 bin 

ton tehlikeli atık depolamak üzere yapılması planlanan, “Atık Ara Depolama Tesisi” için 

hazırlanan proje tanıtım dosyası 18/03/2022 tarihinde e-ÇED sistemi üzerinden Çevre, 

Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğümüze sunulmuştur. 

ÇED Yönetmeliği çerçevesinde gerekli değerlendirmenin yapılabilmesi için İl Tarım ve Orman 

Müdürlüğü, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığı, İZSU, Torbalı Belediye Başkanlığı ve DSİ 

2. Bölge Müdürlüğüne, faaliyet ve faaliyet yerinin uygunluğu kapsamında kurum görüşleri 

sorulmuştur. 

Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü 2. Bölge Müdürlüğünün 27/07/2022 tarih ve 2511666 sayılı, 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığının 28/04/2022 tarih ve 737213 sayılı, İzmir Su ve 

Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğünün 05/05/2022 tarih ve 415811 sayılı ile 28/10/2022 

tarih ve 576421 sayılı, İzmir İl Tarım ve Orman Müdürlüğünün 27/07/2022 tarih ve 6315834 

sayılı, Torbalı Belediye Başkanlığının 03/06/2022 tarih ve 1705/8780 sayılı görüşleri “olumlu” 

olarak paylaşılmıştır. 

İlgili kurum görüşlerinde, faaliyetin yapılmasında belirtilen hususlara uyulması şartıyla sakınca 

olmadığı bildirilmiştir. Öte yandan söz konusu tesis projesi için sunulan tanıtım dosyası, 

aralarında çevre ve kimya mühendislerinin bulunduğu uzman kadro tarafından incelenmiştir. 

Ayrıca, kurumların istediği hususlar ve taahhütler proje tanıtım dosyasında taahhüt altına 

alınarak, Çevre Kanunu, bu kanuna istinaden çıkarılan yönetmelikler ve ÇED Yönetmeliği 

kapsamında, çevresel etkiler ve bu etkilerin bertarafına yönelik alınacak tedbirler de proje 

tanıtım dosyasında irdelenerek ve gerekli taahhütler alınarak, 10/11/2022 tarih ve E-2022223 

sayılı belge ile “ÇED Gerekli Değildir” kararı verilmiştir." 


